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第 122 至 127 頁的財務資料乃節錄自本會截至 2016 年 3 月 31 日年度之指明財務報表。本年報未有刊載財務報表

附註而該附註為指明財務報表之一部份應聯同財務報表一起閱讀。根據“公司條例”第 436(2) 段，本年報附上獨

立核數師報告刊載於 120 至 121 頁。

The financial statements as presented on page 122 to 127 are extracted from the specified financial statements of the 

Centre for the year ended 31 March, 2016, and should be read in conjunction with notes of the financial statements 

which are not presented here. In accordance with the Companies Ordinance Sec 436(2), the auditor's report on the 

financial statements are accompanied here on page 120 to 121.
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財務報告

Financial Report

支出表 Chart on Expenditure

社會福利署
Social Welfare Department subvention

69.17%

政府津助（非社會福利署）
Government subvention (Non-Social Welfare Department)    

3.37%

香港公益金
The Community Chest of Hong Kong allocation

0.81%

香港賽馬會慈善信託基金
The Hong Kong Jockey Club Charities Trust subvention

0.37%

項目計劃資助
Other Project Grants 

1.94%

學費及服務費
Fee income

15.49%

活動收入
Programme income

6.02%

捐款及籌款
Donations and Fundraising

2.34%

投資及利息收入
Investment and Bank interest

0.41%

其他收入
Other income

0.08%

薪金及福利
Personal Emoluments & Staff Benefits

72.23%

培訓及發展
Staff Training & Development 

0.24%

行政及設備支出
Administrative & Facilities Expenses

10.64%

服務營運
Service Operation

13.03%

租金、差餉及其他支出
Rent, Rates & Others

3.86%

2015-2016 全年總收入
Annual Income        
HK$450,515,806.60

2015-2016 全年總開支
Annual Expenditure     
HK$432,704,400.92

收入來源表 Chart on Income Resources

詳細核數報告及整筆撥款之周年財務報告請於本會網頁查閱

Audited Financial Statements and Annual Financial Report of Lump Sum Grant can be downloaded from CFSC’s website

www.cfsc.org.hk

整筆撥款儲備的管理：

根據本會政策，整筆撥款儲備主要用於履行對員工的合約承諾、支付整筆撥款服務營運虧損、及推行策略性發展。截至

2016 年 3 月底，本會的整筆撥款累積儲備（不計算公積金儲備、租金差餉及中央項目儲備）為港幣 $30,367,293，相當

於整筆撥款 2015-2016 年總營運開支的 12.8%。在 2016-2017 年，本會將於整筆撥款儲備中撥出港幣 $4,018,000 作推行

策略性發展用途，包括加強員工專業發展、發展核心服務的專業諮詢、和建構開拓服務資源方案。

Management of LSG Reserve:
According to the Agency policy, the Lump Sum Grant (LSG) reserve will be used for honouring the contractual commitment to 

snapshot staff, as a reserve for possible deficit of LSG operation, and to support the strategic development of services. At the 

end of March 2016, the accumulated LSG reserve (excluding Provident Fund reserve, Rent and rates, and Central Item reserve) 

is HK$30,367,293, equals to 12.8% of the 2015-2016 LSG operation expenses. In 2016-2017, HK$4,018,000 is budgeted 

from LSG reserve to support the strategic development of services, including expenses on staff professional development, 

external professional consultation for core service development and developing resource development proposals.

核心服務支出表   Chart on Expenditure for Core Services

兒童及家庭服務
Children & Family Services

8.72%

青年服務
Youth Services

4.37%

長者照顧服務
Elderly Care Services

34.81%

50+ 悅齡服務
Active Ageing Services

4.66%

殘疾人士綜合服務
Services for People with Disabilities

12.77%

殘疾人士發展及共融
Opportunities & Inclusion for People with Disabilities

5.11%

精神健康服務
Mental Health Services

3.74%

醫療健康服務
Medical & Health Services 

7.32%

社區發展服務
Community Development Services 

2.74%

環保及綠色生活
Environmental Protection & Green Living  

1.68%

企業服務
Corporate Services

9.53%

其他
Others 4.55%

2015-2016 全年總開支
Annual Expenditure

HK$432,704,400.92
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